
God eftermiddag. 
Jeg er en ældre dame på 72. 
Som pensionist med kun min folkepension og en lille 
arbejdsmarkedspension samt ATP, vil jeg aldrig få råd til at benytte denne 
ordning. Jeg bor på landet, og kunne godt have brug for lidt hjælp til 
diverse ting, men  det er ikke en mulighed. 
En ting er, at ordningen eksisterer - det har jeg som sådan ikke noget 
imod, men det undre mig såre, den måde den er skruet sammen på. I 
stedet for at lade fradraget følge boligen, så er det især familier med 
store hjemmeboende børn, som får glæde af det. 
Hvorfor skal  en familie på fire have kunne få fradrag for 200.000 i alt 
(inkl. serviceydelser), hvor imod en pensionist som jeg max kan trække 
50.000kr. fra (hvilket jo i sagens natur ikke vil være relevant for mig, men  
for andre med større pensioner). 
 
Mon det hus, de fire bor i trænger 4 gange så meget til renovering end 
mit? Eller er deres vinduer 4 gange så beskidte? 
Det her er rygende urimeligt. Læg fradraget på boligen, uanset hvor 
mange der bor der. Og er det en stor familie, mon så ikke de selv kan 
overkomme at slå græsset eller gøre rent. Mange af dem  desuden højst 
sandsynligt på yngre og stærkere! 
 
Var det ikke en  idé at trykke socialdemokraterne lidt på maven! 
 
Venlig hilsen 
Vibeke Bloch Poulsen 
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